





Colutti Kids Shower & Shampoo

Die Kombination aus Duschgel und Shampoo, präsentiert in lustigen und farbenfrohen Flaschen, bringt Badespaß für die Kleinen. Die ReAm® Colutti Kids Kinderduschgels und -shampoos überzeugen durch kinderfreundliche Düfte und milde Pflege.

Cherry Art.-Nr.: 88310
Fruit Parade Art.-Nr.: 88312
Wildberry Art.-Nr.: 88311

Colutti Kids shower & shampoo

The combination of showergel and shampoo, presented in funny and coloured bottles, makes bathing-fun for the kids. The ReAm® Colutti Kids showergels and -shampoos convince with its child-friendly scents and gently care.

Cherry art.-no.: 88310
Fruit parade art.-no.: 88312
Wildberry art.-no.: 88311



Colutti Kids Bubble Fun

Passend zu den kleinen shower & shampoos präsentieren sich die „bubble fun“ genannten Schaumbäder in frischen Farben und lustigem Design und bringen zusätzlichen Badespaß für die Kids. Die ReAm® Colutti Kids Kinderschaumbäder überzeugen durch kindgerechte Düfte und milde Reinigung.

Watermelon Art.-Nr.: 88320
Tropic Crush Art.-Nr.: 88321

Colutti Kids bubble fun

Matching to the little shower & shampoos we can present the „bubble fun“ called foambaths in fresh colors and funny designs to bring additional fun in the bath. These ReAm® Colutti Kids foam baths for Kids convince by fragrances suitable children and a mild cleaning.

Watermelon art.-no.: 88320
Tropic crush art.-no.: 88321